
 Referat  Skolebestyrelsesmøde. 
 Mødedato, tid og 

sted:  

torsdag den 19. juni 

Personalehuset 

Fra 18:00 – 20:00 – bemærk 

tidspunkt 

Varm aftensmad, som vi starter 

med 

  Forældrevalgte: 

Anne Lind Støhs, Peter Bürgel Nielsen, 

Helga Charlotte Lund, Malene Paasch, 

Henrik Stilling, Line Schmidt Rank, Dorte 

Byrfelt Thorhauge, Tina Faldt og Birte 

Dalsgaard 

Elevrådsrepræsentanter:   

Mariam Bahadirova og Zofia Ntiriwa 

Frempong  

Medarbejderrepræsentanter: 

Kirsten Christensen, Thomas Steffensen  

Skolens ledelse: 

Anders Svendsen, Mads Nielsen 

Gæster:  

Afbud: 

Anne Lind Støhs 

Dato for årets møder: 

Mandag 26. august (17:00) afholdt 

Onsdag 2. oktober (17:00) afholdt 

Tirsdag 5. november (17:00) afholdt 

Torsdag 12. december (18:30) afholdt 

Onsdag 22. januar (17:00) afholdt  

Mandag 24. februar (17:00) 

Brugernævnsmødet den 17. februar 

erstatter den 24. februar 

Tirsdag 1. april (17:00) afholdt 

Torsdag 19. juni (18:00) afholdt 

 



 

  

 Dagsorden  

”Beslutnings-punkter”: 1) Godkendelse af 

dagsordenen. 

 

Tilføjelse af pkt. 3 og 4. 

Godkendt 

 2) Godkendelse af 

referat 

 

Godkendt 

 

 3) Projektopgaven 

9. årgang 

Skolen foreslår at projektopgaven 

fastholdes dog i en anden form, hvor 

eleverne gennemgår alle faserne med 

undtagelse af karaktergivning til evt. 

eksamensbevis samt dertilhørende 

udtalelse. Forslaget godkendes.  

 4) Høringssvar 

vedr. ny 

daginstitution 

Skolebestyrelsen har udarbejdet et 

høringssvar som blev godkendt. 

Høringssvaret fremsendes til rette instans. 

Debat/sparring/arbejdspunkt. 5) Status 

skoleårets-

planlægning 

Vi forventer at starte næste skoleår med 

1066 elever. 

Skemaerne er færdige og bliver frigivet via 

AULA når AULA ruller op til et nyt skoleår. 

Der er ansat 6 nye lærere, 1 

børnehaveklasseleder samt 1 pædagog. 

Det forventes at der yderlig ansættes 2 

pædagoger. 

Der er samlet ansat 7 nye medarbejdere 

med nye lønkroner. Dvs. vi har øget 

antallet af medarbejdere, hvilket giver 

øgede muligheder for flere voksne omkring 

børnene. 

Fra næste skoleår flyttes skolerejsen for 2. 

årgang til 3. årgang. 

 6) Investeringer Læringsmiljøer indenfor: Nye stole og 

borde til indskolingen og nyt inventar til grå 

aula. 

Læringsmiljøer udenfor: Gummilandskabet 

ved basen er færdigetableret. 

Venskabsbænk ved flagstang samt 

rutsjebane ved kælkebakken etableres 

snarest. 

At lave motiverende læringsmiljøer er et 

indsatsområde i vores skoleudviklingsplan 

og skoleplan, hvilket ovenstående 

understøtter. 



Venskabsbænken udspringer fra det lille 

elevråd, hvor bænken har til formål at 

hjælpe børne som ikke har nogle at lege 

med. Bænken vil være bemandet af elever 

fra det lille elevråd.  

Legeboden er en udlånsbud til 

mellemtrinnet, hvor man kan låne 

legeredskaber til frikvartersaktiviteter. 

Legeboden er bemandet med elever fra 

mellemtrinnet. 

 7) Pædagogisk 

udvikling af 

medarbejderne 

Kursus kommende skoleår for alle ansatte 

omhandlende kollektiv mestring. Kurset 

gennemføres af virksomheden Nordic 

Learning med Micki Sunesen. 

 8) Evaluering af 

året der gik i 

bestyrelsen og 

på skolen 

Åben dialog 

Vi kunne med fordel have mindre fokus på 

informationsmængden og øgede sparringen 

omkring aktuelle emner. Et forslag kunne 

være, at hvert møde sluttes af med, at 

dagsorden sætte et aktuelt emne til næste 

møde, som vi så kunne forberede os på 

som samlet bestyrelse. 

 9) Skolebestyrelses

valg foråret 

2026 

Deltage på forældremøder jan/feb. 

”Orienteringspunkter”: 10) 5 min 

Diverse informationer 

Nyt fra det Børne og 

uddannelsesudvalget 

11) 

 

5 min 

 

Evt. 12) 5 min 

 

 

 


